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rAzGOvOr vOdilA: Snježana Bahtijari
FOtO: Hrvoje Mihajlic

ericssOn niKOlA teslA 
i HrvAtsKA - priliKA zA 
UčenJe i rAzvOJ
molimo vas da se ukratko predstavite 
našim čitateljima.

- Ukratko, rođen sam u  Leedsu na sjeveru 
Engleske u svećeničkoj obitelji kao srednje 
od troje djece. Odrastao sam u  Edinburgu, 
u Škotskoj, gdje sam pohađao fakultet 
i stekao diplomu iz  Računovodstva i 
financija. Što se moje dosadašnje karijere 
tiče, mogu reći da sam 6 godina živo i radio 
u SAD-u te da sam se zaposlio u Ericssonu u 
Ujedinjenom Kraljevstvu  2006. godine kada 
je bio aktualan proces preuzimanja tvrtke 
Marconi. Sretno sam oženjen  prekrasnom 

ženom Nicholom, a u ožujku ćemo proslaviti 
drugu godišnjicu braka.

što je bilo presudno za vašu odluku 
o dolasku u Hrvatsku i o preuzimanju 
tako zahtjevnog i odgovornog posla 
direktora financija u ericssonu nikoli 
tesli? 

- Posao i odgovornost direktora financija 
u Ericssonu Nikoli Tesli mi omogućuju 
proširenje horizonata na poslovnom i na 
osobnom planu pa je to bilo nešto što me 
otpočetka jako privuklo. Volim stalne izazove 
u poslu i uvijek sam tražio prilike za učenje i 
razvoj. S profesionalnog gledišta, moja uloga 
u ovoj kompaniji osigurava dodatni izazov 
u pogledu razumijevanja nove poslovne 
sredine, različite kulture i načina rada kao 
i mogućnost vođenja tima i organizacije u 
trenutku velikih promjena koje se događaju 
ne samo u našem, nego i u globalnom 
okruženju. Istovremeno, na osobnom planu, 
to mi daje mogućnost za istraživanje i 
upoznavanje Hrvatske i cijele regije.

Kakav je vaš dojam o kompaniji i 
ljudima s kojima radite već nekoliko 
mjeseci?

- Moram priznati da me se izuzetno dojmila 
širina znanja, stručnosti i predanost naših 
zaposlenika. Povrh svega, svi su iskazivali 
dobrodošlicu i omogućili su mi da se 
osjećam gotovo kao kod kuće. Često se kaže 
da vrijeme leti kad uživate i moram reći da 
je prvih 6 mjeseci ovdje u Zagrebu zbilja 
proletjelo i zaista je bio pravi užitak!

istinsKi ict lider
što je naša najveća prednost ili još 
bolje uporišna točka ove kompanije 
u usporedbi s drugim lokalnim 
kompanijama u okviru globalne 
organizacije?

- Stvarna prednost koju vidim na ovom 
primjeru jesu partnerski odnosi s kupcima 
te reputacija i položaj Ericssona Nikole Tesle 

AndreW sKeltOn, direKtOr FinAnciJA ericssOnA niKOle tesle

Andrew skelton imenovan je 1. 
rujna prošle godine direktorom 
Financija u ericssonu nikoli tesli. 
mnogi ne znaju da ovaj vrsni 
stručnjak za financije obožava 
nogomet i rado posjećuje stadione 
gdjegod se zatekne. s Andrewom 
smo popričali o njegovim 
iskustvima u Hrvatskoj, radu u 
ericssonu nikoli tesli i njegovoj 
viziji djelovanja Odjela za financije 
u suvremenoj kompaniji.
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intervju

na lokalnoj razini u ovoj grani djelatnosti i 
društvu kao takvom. Nedavna proslava 60. 
obljetnice postojanja bio je događaj koji je 
meni kao strancu stvarno osvijetlio utjecaj 
i značaj ove kompanije kao lidera u ICT 
sektoru, kao poslodavca te kao izvoznika 
hrvatskog znanja i sposobnosti. Smatram  
da su ovom trenutku upravo znanje, 
sposobnosti i predanost zaposlenika 
najvažnije uporišne točke na kojima 
Ericsson Nikola Tesla treba nastaviti graditi 
svoju budućnost u globalnoj organizaciji.

smatrate li da je ericssonov brand 
prepoznat na zadovoljavajući način 
kako ovdje kod nas, tako i na 
globalnom tržištu?

- Da, iako je to nešto na čemu moramo 
stalno raditi. Ericsson je već dugo vremena 
prepoznatljiv kao vodeći u tehnologiji te 
kao pouzdan i provjeren poslovni partner, 
no smatram da je on puno više od toga. 
Zbog toga mi se posebno sviđa velika 
usredotočenost novog Ericssonovog 
branda na inovacije i korištenje ICT 
tehnologija u osnaživanju ljudi, poslovanja 
i društva te kroz pozitivan utjecaj 
na okoliš. To je nešto što je u slučaju 
Ericssona Nikole Tesle već prisutno i 
razvijeno kao brand ovdje u Hrvatskoj, a 
isto tako i u široj regiji.

viziJA sUvremenOG 
OdJelA FinAnciJA
možete li definirati što je za vas 
željena pozicija kad se radi o budućem 
usmjerenju Financija u ericssonu 
nikoli tesli? Kako možete biti točka 
za diferenciranje u suvremenom 
poslovnom okružju? 
- Što se tiče Odjela financija u Ericssonu 
Nikoli Tesli na prvom će nam mjestu uvijek 
biti provođenje pouzdane financijske 
kontrole, upravljanje financijskim rizicima 
i poduzimanje svih potrebnih mjera za 
njihovo smanjenje te osiguravanje svih 
preduvjeta potrebnih našoj kompaniji da 
uspješno odgovori na financijske zahtjeve 
modernog poslovanja. To je osobito važno 
u vremenima velikih izazova, a takvo je 
i razdoblje kroz koje upravo prolazimo. 
Međutim, bez umanjivanja važnosti 
prethodno navedenog, moja vizija Odjela 
financija u Ericssonu Nikoli Tesli proteže 
se izvan tih okvira. Želim tim kreativnih, 
inovativnih i komercijalno usmjerenih 
stručnjaka, u ulozi istinskih poslovnih 
partnera na svim razinama u kompaniji, 
koji će uz osiguravanje pouzdane 
financijske kontrole, djelovati proaktivno i 
poticajno.

Koje principe rukovođenja 
primjenjujete u svom radu?

- Poštenje i osobni integritet su uvijek 
na prvom mjestu! Pozivam ljude da 
uvijek daju sve od sebe, da preuzmu 
odgovornost za ono što rade te da svojim 
zadacima pristupaju s uvjerenjem  „ja to 
mogu“.  Meni je stvarno važno da posao 
bude zadovoljstvo i izazov te da pruži 
mogućnosti da se mijenjaju stvari. Želim 
se usredotočiti na to da rutinski posao 
postane jednostavan i pouzdan te da 
se posao napravi „otprve dobro“ . Na 
taj način, pokušavam usmjeriti vrijeme 
i energiju na ona područja na kojima se 
može dodati najviše vrijednosti.

imate li neka druga područja interesa 
osim vašeg posla – neki hobi, sportske 
aktivnosti ili nešto drugo?

- Najviše volim sportove, i strastveni sam 
navijač nogometnog kluba Bournemouth. 
Kako vrijeme prolazi, više gledam nogomet, 
a manje igram, ali na taj način mi je lakše 
kombinirati moje druge interese, putovanja, 
uživanje u hrani i provođenje više vremena 
s obitelji i prijateljima.


